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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 10939/21.03.2025 
 

 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința extraordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 21 martie 2025 
 
 
 
 

 Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că 

sunt prezenți la ședință un număr de 34 consilieri județeni din totalul de 34 consilieri 
județeni în funcție.  

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației 
electronice Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează 
a fi supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal 
al ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a 
consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 180/17.03.2025 și ordinea de zi a ședinței 
a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

După comunicarea Dispoziției de convocare a ședinței extraordinare au intervenit situații 
urgente, astfel încât propun completarea ordinii de zi a ședinței extraordinare cu 
următoarele proiecte avizate favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate: 

1. Proiect de hotărâre nr. 83/18.03.2025 pentru aprobarea Protocolului-cadru privind 
cooperarea între Județul Timiș prin Consiliul Județean Timiș și Ministerul 
Transporturilor și Infrastructurii 

2. Proiect de hotărâre nr. 86/19.03.2025 privind aprobarea participării la licitația publică 
organizată de consorțiul Expert SPRL și CITR SPRL  pentru vânzarea proprietății 
imobiliare Bază Sportivă AEM Timișoara 

3. Proiect de hotărâre nr. 13/20.01.2025 privind aprobarea Ghidului de eligibilitate 
pentru finanțarea nerambursabilă din fonduri publice a proiectelor cultural - artistice și 
de tineret, în județul Timiș, pentru anul 2025 

4. Proiect de hotărâre nr. 87/19.03.2025 privind aprobarea completării  Hotărârii 
Consiliului Județean Timiș nr.52/2022 privind aprobarea listei obiectivelor de interes 
județean la care se execută pază prin Direcția de Prestări Servicii Timiș, cu 
modificările și completările ulterioare 
Supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 
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          Dacă sunt discuții cu privire la completarea ordinii de zi? Dacă nu, supun la vot 
completarea ordinii de zi a ședinței. 
 
 Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu 1 vot ”pentru” din 
partea domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
 
 
 Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, spun la vot ordinea 
de zi a ședinței cu completările aprobate.  
 Procedură de vot pentru ordinea de zi cu completările aprobate, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 31 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-
Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Popescu Marin. 
 
 

Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr.75/17.03.2025 privind 
aprobarea bugetului local al județului Timiș pe anul 2025. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Inițiator proiect: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert 

Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Înainte de a  lua dumneavoastră cuvântul la acest punct, aș vrea să vă mulțumesc 

pentru faptul că ați acceptat să participați, atât de devreme, la o astfel de ședință. Probabil 
că suntem primul județ din România  care aprobă bugetul pe anul în curs și vă mulțumesc 
pentru disponibilitatea de a ține ședința comună a comisiilor de specialitate, astfel încât, 
astăzi să putem dezbate și aproba în plenul consiliului județean proiectul privind aprobarea 
bugetului local al județului Timiș pe anul 2025. De asemenea, mulțumesc colegilor din 
aparatul de specialitate pentru modul în care au elaborat, lucrat și activat în elaborarea și 
finalizarea acestui proiect. 

Cu permisiunea dumneavoastră aș dori să fac o prezentare scurtă a bugetului pe 
care vi-l propunem astăzi:  

Bugetul consolidat pentru anul 2025, compus din cheltuieli de funcționare și alocări 
pentru investiții, este de 917,77 milioane lei. Acesta este cu 6,50% mai mare decât bugetul 
anului trecut, secțiunea de funcționare fiind cu o scădere de 15,49%, iar secțiunea de 
dezvoltare fiind cu 39,50% mai mare decât bugetul anului trecut. S-a urmărit eficientizarea 
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cheltuielilor pe secțiunea de funcționare cu direcționarea unor sume importante către 
secțiunea de dezvoltare. 

Bunurile si serviciile s-au diminuat cu 33% față de bugetul anului trecut, prin 
diminuarea bugetului pentru reparații, achiziții de materiale, obiecte de inventar și reparații 
drumuri județene.  

Fondurile pentru capitolul transporturi au fost direcționate către secțiunea de 
dezvoltare pentru obiectivele de investiții, în valoare totală de 111,5 mil lei.  

Programul de investiții pe anul 2025 însumează  450,7 mil lei (cu o creștere de  44% 
față de anul trecut) bugetul județului cuprinzând sume consistente atât pentru finalizarea 
proiectelor începute, cât și fonduri importante pentru investiții publice complet noi. Cele mai 
mari investiții în 2025 vor fi în transporturi, învățământ, cultură și autorități executive, 
domenii care au prevăzut un buget de aproximativ  394.milioane lei din totalul de 450,7 
milioane  lei. 

Cele mai mari sume merg pe următoarele obiective de investiții: 
- Castelul Huniade (proiect finanțat prin PNRR alte surse de finanțare) are o 

finanțare de 40,8 mil. lei. 
- Proiectul "Microbuze electrice pentru elevii din județul Timiș", finanțat prin 

PNRR, C15. Educație are o finanțare de 36 mil lei. 
- Asigurarea accesului la educație a elevilor din Județul Timiș prin 

achiziționarea unui număr  de 25 microbuze școlare mai puțin poluante (electrice/ 
hibride/alimentate cu GNC) - Program finanțat prin Administrația Fondului de Mediu (AFM); 
are o finanțare de 24 mil lei 

- Proiect  "Construire imobil - Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă Dumitru 
Ciumăgeanu" , cod 134, Componenta C15. Educație, finanțat prin PNRR ; are o finanțare 
de aproximativ 40 mil lei 

- Achiziție imobile 26 mil lei. 
- Demolare stadion cu suma de 7 mil lei, sumă ce va fi majorată în timpul anului 

cu alocări din credit dar și altele pe care le-am prezentat în conferința de presă în domeniul 
infrastructurii rutiere și a infrastructurii în general.  

Ca o noutate, anul acesta au fost cuprinse in buget Fonduri pentru încheierea de 
parteneriate ale Consiliului Județean Timiș cu unități administrativ teritoriale (UAT-uri) și 
instituții publice, în vederea realizării de investiții comune necesare dezvoltării județului 
Timiș. Parteneriate pe care le dorim a fi implementate în fiecare localitate cu preponderență 
pentru construirea grădinițelor, școlilor, căminelor culturale. Aceste obiective se văd și 
rămân în urma investițiilor.  

Ne dorim să eliminăm componenta de pietruiri de drumuri, pietruiri peste pietruiri și 
orice altă risipă a banului public pe investiții care nu se vor regăsi și nu se văd pe nicăieri.  

Cam asta ar fi ceea ce ne-am dorit noi să vă spunem despre prezentarea bugetului.  
Dacă sunt alte intervenții, întrebări sau completări, vă rog să luați cuvântul! 
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
Grupul AUR a propus o investiție la Liceul Iris de 500 mii lei și ni s-a aprobat, în 

comisii, 200 mii lei, iar pentru reparații am cerut  300 mii lei pentru drumul județean care 
leagă Ciacova de Ghilad. Acesta apare pe lista de reparații. Acestea au fost cele două 
amendamente pe care noi le-am solicitat.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Vă mulțumesc domnule consilier pentru că mi-ați reamintit faptul că înainte de a 

discuta cu executivul și cu aparatul de specialitate din consiliul județean am avut întâlniri cu 
toți liderii grupurilor politice din cadrul consiliului județean și am acceptat amendamente din 
partea fiecărui grup politic. Toate amendamentele propuse de grupul AUR au fost acceptate 
și adoptate în comisiile de specialitate.  

Am avut dialog permanent cu liderii grupurilor de la putere dar și cu cei din opoziție, 
iar acest model de lucru mi-am propus să-l fac și pe viitor. Prin urmare, mă aștept ca acele 
grupuri care au făcut amendamentele și cărora li s-au aprobat amendamentele de 
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majoritatea din consiliul județean să voteze și bugetul. Altfel, va fi un vot împotriva 
amendamentelor pe care le-ați propus și care au trecut prin consiliul județean.  

Dar, acest lucru îl discutăm la momentul când vom vota propriu zis proiectul.  
Bun, avem 3 amendamente, respectiv amendamentul propus de domnul Marcel 

Mihoc referitor la Liceul Iris.  
 
Domnul consilier județean Ionuț Sârbu 
Bună ziua,  
Domnule secretar aș vrea să nu fiu luat în considerare la votul pentru acest punct.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Solicitarea domnului consilier județean Ionuț Sârbu a fost consemnată.  
Spun la vot amendamentul domnului Marcel Mihoc. Procedură de vot  pentru 

amendament, vă rog!  
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 29 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina Nicu, Bitea 
Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian, Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Degianski Alexander, Hațegan Cristian-Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu 
Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu 
Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora 
Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu 
Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Dugulescu Ligia-Iunia, Avram Marcel, Sîrbu Ionuț-Adrian.  
Amendamentul domnului Marcel Mihoc a fost aprobat, cu mențiunea că domnul 

Ionuț Sârbu nu a participat la cvorumul acestui vot. 
În continuare, cel de-al doilea amendament este cel al domnului consilier județean 

Nicolae Bitea, pe care îl rog să ia cuvântul și să prezinte amendamentul.  
 
Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
Mulțumesc, domnule președinte! 
Se modifică Programul de investiții pe anul 2025, pentru bugetul propriu al județului 

Timiș, capitolul 51.02 – Autorități executive C – Alte cheltuieli de investiții, poziția 32 –
Fonduri pentru încheierea de parteneriate ale Consiliului Județean Timiș cu unități 
administrativ teritoriale (UAT-uri) și instituții publice în vederea realizării de investiții comune 
necesare dezvoltării județului Timiș  cu suma de  20.750 mii lei. 

Se completează Programul de investiți pe anul 2025 pentru bugetul propriu al 
județului Timiș,  Cap. 84.02 Transporturi, II C - alte cheltuieli de investiții, poziția 41, 
Modernizare DJ 592F Buziaș-Silagiu L = 7,325 km (Drumul Vinului) SF/DALI, studii 
expertiză, servicii obținere terenuri  cu suma de 250 mii lei (anexa 5) 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Spun la vot amendamentul domnului Nicolae Bitea. Procedură de vot  pentru 

amendament, vă rog!  
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul  cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 31 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-
Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-
Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă 
Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 
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Nu au votat: Iacob Adrian-Vasile, Sîrbu Ionuț-Adrian. 
 
 Al treilea amendament este cel al domnului vicepreședinte Alexandru-Adrian 

Iovescu și îl rog să ia cuvântul pentru a da citire amendamentului.  
 
Domnul vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu 
Prin amendament propunem să mutăm  suma de 8 milioane de lei, de la poziția 32 

Fonduri pentru încheierea de parteneriate ale Consiliului Județean Timiș cu unități 
administrativ teritoriale (UAT-uri) și instituții publice în cadrul aceluiași capitol Cap. 51.02 
Autorități executive C Alte cheltuieli de investiții – poziția 1 Achiziții imobile. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Practic, suntem în situația în care, la început de an nu avem nevoie de aproximativ 

27 milioane cât era trecut la parteneriate. Ele vor consuma bani abia după jumătatea anului 
și putem să aducem banii la rectificare. În schimb, în acest moment, fiind în licitație pentru 
achiziții imobile e posibil să avem nevoie de o suplimentare acolo și să nu putem să 
participăm la licitație sau să participăm pentru că nu avem alocarea bugetară.  

Din acest motiv,  vă propunem ca  o parte din bani să fie mutați de la parteneriate la 
achiziții imobile, urmând ca ceea se economisește să fie transferat ulterior înapoi la 
parteneriate unde, oricum, va trebui să suplimentăm din economii pe parcursul anului.  

Spun la vot amendamentul domnului vicepreședinte Alexandru-Adrian Iovescu. 
Procedură de vot  pentru amendament, vă rog!  

Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul  cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 32 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu 
Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore 
(verbal), Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Sîrbu Ionuț-Adrian. 
 
Dacă mai sunt alte discuții cu privire la proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun la vot 

Proiectul de hotărâre nr.75/17.03.2025 privind aprobarea bugetului local al județului Timiș 
pe anul 2025 cu cele 3 amendamente aprobate anterior. 

Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
  Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 

domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 26 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bogdan Ciprian,  Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-
Iunia, Hațegan Cristian-Sorin, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Nemeth Zoltan, Nica Alin-Adrian, 
Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, 
Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-
Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu au votat: Cotețiu Andrei, Pop Ovidiu-Andrei, Mihoc Marcel, Ciobanu Cornel-Dolu, 
Bitea Nicolae-Florin, Iacob Adrian-Vasile, Sîrbu Ionuț-Adrian, 

 
Înainte de a trece la următorul punct aș vrea să mai spun câteva cuvinte.  
Și anume: nu vreau polemică dar, nici nu mă pot abține să nu spun că după ce am 

discutat amendamentele, am acceptat toate amendamentele propuse, nu am respins altele, 
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ci eventual au fost îmbunătățiri ale proiectului de buget care puteau fi acceptate, dar cu 
toate aceste un grup politic a votat împotriva bugetului.  

Acest buget a fost orientat spre investiții, spre reducerea risipei, un buget record la 
investiții și dezvoltare și reduceri consistente de la risipă dar se votează împotrivă. Ok. 
Învățăm pe viitor.  

 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 83/18.03.2025 pentru 

aprobarea Protocolului-cadru privind cooperarea între Județul Timiș prin Consiliul 
Județean Timiș și Ministerul Transporturilor și Infrastructurii. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Având in vedere adresa Ministerului Transportului si Infrastructurii pentru încheierea 

protocolului. 
Inițiatorul proiectului: Vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul 

Alexandru-Adrian Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.   
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth Zoltan, Nica Alin-
Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

 
 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 86/19.03.2025 privind 

aprobarea participării la licitația publică organizată de consorțiul Expert SPRL și CITR 
SPRL  pentru vânzarea proprietății imobiliare Bază Sportivă AEM Timișoara. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Ținând cont de Raportul nr. 10.057/17.03.2025 al Comisiei mixte de analiză a 

ofertelor de vânzare a unor imobile de pe raza  județului Timiș, constituită în baza Hotărârii 
Consiliului Județean Timiș nr. 193/31.08.2021, cu modificările și completările ulterioare și a 
Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Timiș nr. 152/03.03.2025 

Inițiator: Președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Alin-Adrian Nica 
Domnule președinte, aș dori să-mi permiteți să-l întreb pe domnul secretar general 

al județului Mihai Crista, o chestiune tehnică, și anume: de ce nu ales soluția mai sigură, 
mai simplă și mai rapid de implementat de expropriere pentru cauză de utilitate publică. Mi 
se pare că era o soluție mai lipsită de riscuri juridice.  

 
Domnul Mihai-Ștefan Crista- Secretar general al județului Timiș  
Oportunitatea nu este dată  secretarul general al județului ci doar legalitatea actului 

prin urmare,  proiectul este perfect legal în forma supusă aprobării.  
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Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Aș dori să spun câteva cuvinte și poate reușesc eu să vă lămuresc. 
În primul rând, etapa în care am luat decizia să participăm la această licitație a fost 

abia după ce am aflat că este scoasă la licitație. Pe de altă parte, o chestiune extrem de 
importantă este aceea că raportul de evaluare este mult peste suma de la care pleacă 
licitația.  

Deci, în măsura în care nu ne vom duce foarte sus la licitație cu suma, o vom 
cumpăra la un preț mult inferior decât cel pe care ar trebui să-l plătim dacă expropiem și 
făceam raport de evaluare. 

Este adevărat că în acest moment nu vă putem spune pentru că nu știm cu cine 
concurăm, nu știm cât de sus va ajunge acea sumă față de suma de la care s-a plecat.  

Prin urmare, dacă nu vom avea competitori/concurenți s-ar putea să o cumpărăm la 
cu o sumă mult mai mică decât cea pe care am fi achitat-o dacă expropiem și făceam raport 
de evaluare. 

Dar, vă informăm că avem în plan, ca în perioada imediat următoare, în funcție de 
disponibilitățile financiare, să expropriem pentru cauză de utilitate publică multe proprietăți 
importante pentru diferitele activități pe care le are consiliul județean în județul Timiș.  

 
Domnul consilier județean Alin-Adrian Nica 
Vă mulțumesc! 
 

  Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
  Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți o scurtă intervenție.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Sigur, vă rog! 
 

Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Eu sunt membru, din partea consilierilor județeni, în această comisie care a analizat  

această oportunitate. Sincer, eu mă bucur că ne-am mișcat foarte repede și putem merge la 
licitație.  Vă spun și de ce: 

Noi nu putem aștepta ca România să își revină la performanțele de altă dată în sport 
și gândindu-ne că doar privații vor investii și vor ridica nivelul, vor crea baze sportive, vor 
investi în echipe.  

Eu cred că pentru a reveni ce am fost odată trebuie ca și instituțiile publice ale 
Statului Român, în faza în care ne aflăm acum, nu mai târziu, să aibă un comportament 
instituțional corect, să intre în parteneriate corecte și să sprijine la modul semnificativ 
sportul, respectând legile în vigoare.  

Altfel, să nu ne așteptăm peste noapte că în România se va naște un Real Madrid 
sau o Barcelona atâta vreme cât instituțiile publice nu au comportament responsabil în a 
sprijini mișcarea sportivă.  

De aceea, eu chiar mă bucur că mergem la licitație și sper că vom câștiga. Știu că în 
regulament este prevăzut ca toți cei care licitează pot licita maxim 2% în plus peste prețul 
de pornire. Eu chiar cred că, noi, Consiliul Județean Timiș, nerepetând greșeli ale trecutului 
putem sprijini semnificativ mișcarea sportivă. Vă mulțumesc.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Este adevărat că doar 2% dar, din 2 în 2% putem ajunge la 200%. Acesta este 

riscul. 2 cu 2 cu 2 … putem ajunge la 200% 
Este adevărat că suma pe care noi am alocat-o pentru această licitație este atât de 

mare încât nu cred că va veni cineva să concureze cu noi. Prin urmare, să fim optimiști și 
pe data de 26 după amiaza vom afla rezultatul licitației respective.  

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre.   
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu 
Alin-Augustin-Florin, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-Grigore, 
Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Sîrbu Ionuț-Adrian. 
 

 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 13/20.01.2025 privind 

aprobarea Ghidului de eligibilitate pentru finanțarea nerambursabilă din fonduri 
publice a proiectelor cultural - artistice și de tineret, în județul Timiș, pentru anul 
2025. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Se aproba ghidul proiectelor cultural – artistice și de tineret. 
Inițiator: președintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alfred-Robert Simonis. 
Proiectul a fost avizat favorabil de către: 
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului 

( URBAM ) 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Domnule președinte, există un amendament în comisia 3, este parte integrantă și aș 

vrea să-l luați în calcul. 
 
Domnul consilier județean Radu Țoancă 
Da, există un proiect care a trecut cu unanimitate de voturi în Comisia 3, prin care s-

a mărit plafonul din fondul de urgență la suma de 200 mii lei.  
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Bun, prin urmare, vă supun la vot amendamentul domnului consilier județean Radu 

Țoancă.  
Procedură de vot pentru amendament, vă rog! 

  Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian (verbal),  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Sîrbu Ionuț-Adrian (verbal), Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Pop Ovidiu-Andrei. 
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Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu, supun la vot  proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 33 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin, Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu Alin-Augustin-
Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș Laurențiu-
Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, Vâlceanu Mihai-
Eugen. 

Nu a votat domnul consilier județean Nica Alin-Adrian. 
 

 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 87/19.03.2025 privind 

aprobarea completării  Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr.52/2022 privind 
aprobarea listei obiectivelor de interes județean la care se execută pază prin Direcția 
de Prestări Servicii Timiș, cu modificările și completările ulterioare 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Având in vedere recepția obiectivului de investiții Conac Mocioni avem obligația 

asigurării pazei bunului imobil. 
Inițiator: vicepreședintele Consiliului Județean Timiș, domnul Alexandru-Adrian 

Iovescu 
Proiectul a fost avizat favorabil de către:  
- Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecția mediului 

( URBAM ) 
- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe și administrarea 

patrimoniului ( ECOF) 
- Comisia pentru cultură, învățământ, activități științifice, tineret şi sport (EDUX) 
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog! 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 1 vot ”pentru” din partea 
domnului președinte Alfred-Robert Simonis și 34 voturi ”pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Avram Marcel, Baiaș Claudiu-Gabriel, Badiu Călin-Claudiu, Bădina 
Nicu, Bitea Nicolae-Florin,  Bogdan Ciprian,  Ciobanu Cornel-Dolu, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Degianski Alexander, Dugulescu Ligia-Iunia, Hațegan Cristian-
Sorin, Hiticaș Marius, Iacob Adrian-Vasile, Iovescu Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan-Cosmin, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Mihoc Marcel, Nemeth 
Zoltan, Nica Alin-Adrian, Pop Ovidiu-Andrei, Popescu Marin, Popovici Gabriela, Popoviciu 
Alin-Augustin-Florin, Sîrbu Ionuț-Adrian, Szatmari Ioan-Ștefan, Șora Mihaela-Corina, Timiș 
Laurențiu-Grigore, Țecu Alexandra-Viviana, Țoancă Radu-Daniel, Țundrea Luminița, 
Vâlceanu Mihai-Eugen. 

 
 

Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți, la dispoziție, în format electronic:  Informarea 

privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și incompatibilități în care 
se pot afla consilierii județeni. 

Dacă sunt intervenții la acest punct? 
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Domnul consilier județean Zoltan Nemeth 
Grupul USR a votat pentru aprobarea bugetului. Astăzi, toți consilierii județeni din 

grupul USR au  votat pentru buget deși am avut un amendament care a fost respins de 
către majoritatea consilierilor județeni în cadrul ședinței comune a comisiilor de specialitate. 
În plus am votat și amendamentele formulate de către celelalte grupuri politice sau de către 
reprezentanți ai acestora.  

În ceea ce privește amendamentul nostru, conform celor stabilite în cadrul ședinței 
comune a comisiilor de specialitate, sperăm pentru realizarea proiectului propus de către 
noi a fi reintrodus în buget pe parteneriatele cu unitățile administrativ teritoriale așa cum s-a 
discutat cu domnul vicepreședinte Alexandru Iovescu.  

Totodată, avem o rugăminte care a fost discutată și în cadrul comisiilor și pentru 
care insistăm, și anume să se reimplementeze din bugetul anului viitor, să aveți în vedere 
încă de pe acum, proiectele pe bugetare participativă, desigur, cu modificarea 
regulamentului, astfel încât,  acesta să poată fi aplicat în condiții  cât mai optime, având în 
vedere că în acest an nu s-a alocat nimic pentru bugetarea participativă proiecte noi.  

Da, sunt încă în buget aprobate pe bugetare participativă nerealizate din anul 2022 
până în prezent. Vă mulțumesc! 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis  
Domnule consilier județean Zoltan Nemeth în privința primului punct pe care l-ați 

atins, discutăm împreună cu toate grupurile politice atunci când vom face parteneriate care, 
oricum vor fi aprobate în plenul consiliul județean.  

În ceea ce privește bugetarea participativă, eu am câteva rezerve în acest sens.  
Știu că este impopular să spui că nu ești de acord cu bugetarea participativă, însă la 

un consiliu județean este ciudat să facem bugetare participativă pe proiecte din cadrul 
localităților. Județul Timiș  are 99 de localități din care alegem unul sau două proiecte pe an. 
Majoritatea acestor proiecte țin eminamente de localitățile în care se propun investițiile, 
exemplu: un parc în localitatea Moșnița sau o scenă în localitatea Cenad, etc.  

Întâmpinând dificultăți în a implementa proiecte pe teritoriile respectivelor localități, 
exproprieri, parteneriate, proceduri greoaie este motivul pentru care avem din 2022 proiecte 
neimplementate încă și abia încep încet, încet să se implementeze.  

Cred că soluția pe care ne-o dorim noi, și anume parteneriate cu UAT-urile care au, 
la rândul lor, bugete participative și propuneri din partea cetățenilor către localități care vin 
către Consiliul Județean Timiș și facem asocieri pe scena de la Cenad, pe parcul din nu știu 
ce localitate, pe drumul din localitate X sunt mai eficiente în a fi implementate pentru că 
parteneriatul cu localitatea respectivă îi permite localității respective să organizeze, să 
desfășoare procedura de licitație, de achiziție, de implementare a proiectului, iar noi să 
venim doar cu partea de finanțare.  

Să alegem un proiect dintr-un județ care are 99 de localități deși noi avem zeci  sau 
chiar sute de kilometri de drumuri în stare nu chiar foarte bună și încă avem drumuri doar cu 
o singură bandă deși sunt drumuri județene. Trebuie să ne gândim cum prioritizăm. 

Cred că cel mai bine ar fi să încercăm să facem o dezbatere cu primarii localităților 
din județul Timiș  și, în funcție de propunerile, atunci când se elaborează proiectele pe 
bugetele participative, să alegem în parteneriate cu UAT-urile ceea ce se propune de către 
cetățeni pentru că e mult mai ușor de implementat.  

Aceasta este, cumva, diferența de abordare. Acest lucru nu înseamnă că nu putem 
să alegem în fiecare an un proiect, dar nu facem, decât să dăm senzația că facem ceva 
participativ și din 800-900 milioane cheltuim 1 milion pentru un astfel de proiect.  

 
Domnul vicepreședinte Alin-Augustin-Florin Popoviciu  
Domnule președinte, aș dori să transmit faptul că, astăzi, grupul PNL a votat bugetul 

și acest lucru l-a făcut nu doar pentru că suntem într-o alianță ci pentru că am contribuit 
activ la construirea acestui buget și considerăm, că după mulți ani de zile este, așa cum ați 
spus și dumneavoastră, un buget echilibrat, un buget în care cheltuielile de funcționare sunt 
reduse semnificativ în timp ce cheltuielile de investiții și programul de investiții este unul 
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cum nu a mai fost de mulți ani de zile, iar creșterea este mult peste ceea ce cred că oricine 
s-ar fi așteptat.  

Pentru acest lucru pot să vă spun că în continuare vom fi la fel de hotărâți și vom 
face în așa fel încât împreună să ducem aceste investiții la bun sfârșit, iar după 4 ani de zile 
să tragem linie și să ne bucurăm de investițiile pe care județul Timiș le așteaptă de foarte 
mulți ani. Vă mulțumesc! 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Marcel Mihoc 
În legătură cu drumurile județene, aș dori să întreb executivul dacă există 

posibilitatea ca în urma exploatări acestor drumuri județene, respectiv amenzi, taxe de 
publicitate, ș.a.m.d.,  aceste sume de bani care se încasează ar putea să reprezinte un fond 
de rezervă al președintelui pentru diverse acțiuni și activități.  

Nu trebuie să uităm că la ultima ședință doamna consilier județean Aura Danielescu 
a solicitat 20 mii lei. Nu cred că era o sumă de bani așa de mare în condițiile în care ați fi 
avut un fond de rezervă la dispoziția dumneavoastră colectat din aceste sume de bani. Este 
normal să ajutăm toate instituțiile. Vă mulțumesc frumos.  

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Știți că ani de zile ne-am plâns că nu există infrastructură în județul Timiș.  
Pe bună dreptate ne-am plâns. Nu aveam autostrăzi, nu aveam descărcări, nu 

aveam centură, nu se făcea  nimic.  
Evident că odată ce aceste investiții au început de câțiva ani și continuă în anii 

următori, în paralel cu dezvoltarea acestei rețele de infrastructură rutieră au început  să 
apară și probleme pe drumurile pe care se transportă materialul necesar realizării 
investițiilor respective.  

Asta să fie singura problemă, și anume să reparăm din când în când mai reparăm 
un drum pentru că se face autostrada. Așa se dezvoltă lumea.  

Evident că după ce vom finaliza, dacă putem spune vreodată că va fi finalizat 
necesarul de infrastructură printr-o întreagă dinamică.  

Încercăm să fim mai restrictivi cu modul în care circulă pe drumurile publice, dar eu 
mi-aș dori foarte tare ca atât Autostrada Timișoara – Moravița, Centura de Vest și toate 
celelalte investiții în infrastructură să fie finalizate într-un timp record și să nu stea polițiștii 
să păzească și să amendeze pe toată lumea pentru că vom avea ca și consecință 
nefinalizarea sau întârzierea proiectelor. Acest lucru nu înseamnă că firmele respective nu 
trebuie să respecte legislația în vigoare.  

În ceea ce privește fondul de rezervă al președintelui, să știți că acest fond, până 
astăzi, nu a existat. Din fondul de rezervă al președintelui poți trage după ce este aprobat. 
Acum 20 de minute am aprobat bugetul care integrează, cumva, și o  componentă pentru 
fondul de rezervă al președintelui. 

 Abia de azi înainte putem discuta despre ce vom face cu acest fond de rezervă al 
președintelui.  Vă mulțumesc! 

 
Doamna consilier județean Cornelia-Elena Micicoi 
Cu permisiunea dumneavoastră aș dori să vă spun că și noi, grupul consilierilor 

județeni din Forța Dreptei-PMP am votat acest buget și am apreciat deschiderea 
dumneavoastră și dorința de integra în acest buget nevoile comunităților și propunerile 
grupurilor politice.  

Nu am simțit nevoia să ne auzim și în plen, lăsând așa, la surpriză sau la și altele, 
diverse amendamente.  
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Sper ca pe viitor să dăm dovadă de mai multă dorință de a face administrație decât 
politică și vă doresc spor în implementarea acestui buget și ne dorim să găsim aceeași 
deschidere și la rectificare pentru că, așa cum știți, mai avem câteva lucruri care, teoretic și 
practic, s-ar putea implementa la rectificarea bugetului pe anul acesta. Vă mulțumesc. 

 
Domnul președinte Alfred-Robert Simonis 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, vă ivit pe toți la Foeni la Castelul Mocioni. 

  Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței extraordinare a 
Consiliului Județean Timiș. 
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